



萬佛聖城 中國語文及文化夏令營 即日起接受報名

CTTB Chinese Language and Culture Summer Program

培德育良學校 提供 PROVIDED BY DEVELOPING VIRTUE AND INSTILLING GOODNESS SCHOOLS



此活動由2007年7月2日至13日於萬佛聖城舉行，歡迎5 – 14歲學童（住宿生至少滿11歲）儘速報名。遠道者可在7月1日星期日下午到，7月14日星期六上午返。

活動內容：

體驗佛教—參與法會、打坐、素食，親自體驗寺院生活，上課學習多種佛教道理。

中國語文及文化活動—中文班及中國史地、民族舞蹈、國樂、書法、手工藝、戲劇、烹飪、遊戲等。

環保意識—學習到人類的活動如何衝擊生態系統，長養對所有眾生的慈悲心。活動包括有機農場實習、建造太陽能爐、郊遊、資源回收，及社區服務等。

報名截止：6月1日，或額滿為止

費用：日班生：200元（上午8:00至下午3:00），
住宿生：500美元

歡迎家長及成人擔任夏令營義務老師、輔導員及助理員。欲參加者請到www.igdvs.org網站報名，或連絡學校取申請書。

男校電話及傳真：(707)468-1138

E-mail: boysschool@drba.org

女校電話：(707)468-3896傳真：(707)468-3847

E-mail: girlsschool@drba.org

From July 2 to 13, the City of Ten Thousand Buddhas will hold the annual summer program. Students aged 5 to 14 (Boarding students must be at least 11) are welcome to register as soon as possible. Boarding students from afar may arrive Sunday afternoon, July 1 and leave Saturday morning, July 14.

Program Description:

Experiencing Buddhism - Students will gain a firsthand experience of being in a monastery by participating in ceremonies, meditation, and vegetarian meals. Participants will be introduced to basic Buddhist teachings.

Chinese Language & Cultural Activities – Chinese language, history and geography, Chinese dances and traditional music, calligraphy, arts and crafts, drama, Chinese cooking, games.

Environmental Awareness - Participants will learn how human activities impact the ecosystem, and nurture compassion for all living things. Activities include working on the organic farm, building solar ovens, nature hikes, recycling, and community service.

Deadline: June 1 or until spaces are filled.

Fees for Day Student: \$200 (8:00 AM ~ 3:00 PM),

Boarding Student \$500

Parents may volunteer as teachers, counselors and helpers.

To enroll your child or volunteer as a teacher or counselor, go to www.igdvs.org or contact us at:

Boys School – Tel & Fax: (707) 468-1138

E-mail: boysschool@drba.org

Girls School – Tel & Fax: (707) 468-3847

E-mail: girlsschool@drba.org